
REVIVE US O LORD! 
 
We started our 21-day Daniel fast (partial fast) on May 21st. Those who embarked on 
it can indeed share with you the many benefits (both spiritual and physical) that they 
have reaped from it. First week emphasis was on self cleansing and spiritual revival 
within ourselves. This particular week, we had Rev David Lin to hold 3 sessions of 
revival services in our church. Those who came hungering and prepared were not 
disappointed. The Spirit of God took control and many were spiritually revived while 
others were set free from demonic bondages. Many had gold dust on their hands. Lai 
Fong's cell members and their children, except one, all had gold dust on their hands 
for the first time. Harris's mother-in-law had gold dust all around her mouth! Indeed 
the presence of God was very strong and real to those who seek after Him and desire 
earnestly for a personal touch from Him. I was personally amazed at the large amount 
of gold dust on my own hands too! May God keep this fire ever burning in our hearts. 
A fire that spread and consume others who pass our paths. 
from Glad Tidings AOG Church, PJ, Malaysia 
 
主啊，復興我們！ 
 
從 5 月 21 日起，我們教會開始了但以理 21 日禁食禱告。凡參與禁食的弟兄姊妹

不論在靈裡或身體上都有許多得著。禁食的第一週，著重於內裡的自潔與靈裡的

復興。同時，我們邀請了林大中牧師來舉辦三堂復興聚會。凡渴慕並事先預備心

來參加的弟兄姊妹，沒有一人失望地離去。神的靈在聚會裡掌權，許多人靈裡得

著復興，也有人從各樣的捆綁中得著釋放。很多弟兄姊妹手上發現金粉！Lai 
Fong 的組員和他們的孩子大多是第一次看到金粉；Harris 的岳母嘴上都是金

粉！神的同在向那些尋求、渴慕得著祂觸摸的人是強烈而真實的。我看著自己手

上大量的金粉，不禁讚嘆這是何等奇妙！願神保守我們心中的這把火繼續燃燒，

好叫這火能點燃並燒著我們所接觸到的人。 
 
馬來西亞八打靈喜信堂神召會黃師母 
 


